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Zdravím vás u svého nedělníku, který je pondělníkem a ještě navíc velikonočním. Chtělo by to tedy
něco slavnostního, nejlépe nějaké velikonoční poselství. Ale na to já moc nejsem. Navíc se přiznám,
že jsem byl rád, když jsem mohl před několika dny na politiku úplně zapomenout a během dnů volna
se věnovat rodině. Abych byl v obraze, čtu si Aeronet a v pátek poslouchám pana VK na Svobodném
vysílači, ale to je vše. V zájmu zachování duševního zdraví mainstreamové stránky, až na výjimky,
raději neotvírám.

Ona navíc jen málokdy na člověka vyskočí nějaká dobrá zpráva a když už nějaká zpráva dobrá je,
týká se zpravidla jiné země a s námi nemá mnoho společného. Například to Maďarsko, které jsem
zmiňoval před týdnem – je pěkné, že Maďaři opět upřednostnili své národní zájmy, ale co je nám to
platné? Jen se nám mílovými kroky vzdalují. Zatímco oni si už několikáté volební období v řadě
budují prosperitu, nezávislost a stabilitu, my každou novou vládou upadáme stále hlouběji a hlouběji
do bahna poklonkování Západu a národní sebevraždy. Za Babiše jsme se alespoň s Maďarskem
snažili udržovat dobré vztahy, teď se mu ale hňupova vláda ostentativně vyhýbá a odříkává i účast
na vé-čtyřce.

U nás se pak na národní zájmy úplně kašle. Plyn si klidně velikášsky nakoupíme třebas i stokrát
dražší, protože na to zřejmě máme, a ti, co na to nemají, ti si prostě ztlumí topení, že? A co když
nebudou ani potraviny nebo budou tak drahé, že na ně obyčejný člověk nedosáhne, jak už i na
mainstreamu varují různí experti? To není naše starost, řekne vláda, vláda tu přece není od toho, aby
se o člověka starala, postarej se, člověče, sám o sebe, vzkázala nám Pekarová-Adamová. Vláda je
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tu zřejmě jen od toho, aby válčila s Putinem. A když nebudeš mít co jíst, občane, tak drž půst.
Uskromni se. Vynech jídlo, jez jenom obden, dávej si menší porce, běž se pást na louku, vytrestej
Putina tím, že snížíš spotřebu ruského obilí.

Někomu může připadat, že přeháním, ale je to naopak naše vláda, která to přepískla už dávno a
každý den se snaží trumfnout sebe sama. Odstřihávání se od ruského plynu, když nemáme
alternativu, je čisté bláznovství, i hňup to musí vědět. Ale někdo ho zřejmě drží za koule a podle toho
to vypadá – vláda nevládne, vláda terorizuje (už zase – Babišova vláda terorizovala skrzevá kovid,
tato skrze rusko-ukrajinský konflikt, který by se nás nemusel nijak týkat, ale vládě se zaprvé hodí nás
s výmluvou na něj terorizovat a zadruhé dostala to befelem). Rusko chce, abychom i za obilí platili v
rublech – normální politik by s tím neměl problém, dokonce i Slováci na to zřejmě přistoupí, ale naše
vláda je tak protiruská, že nejspíše raději zahyne hladem, než aby platila v rublech. Tedy přesněji –
vláda ne, ta to nějak přežije, jako vše, ale my, obyčejní lidé, to asi odneseme. Vyzvou nás vládní
politici, abychom na protest proti Putinovi snížili příjem kalorií, abychom si „klausovsky“ utáhli opasky,
abychom poškodili Putina tím, že budeme hladovět? Je to přesně v logice ztlumování topení – ke
kterému kromě vládních politiků vybízejí i fanatici z řad neziskovek, kteří v Praze blokují dopravu.
Všimli jste si, jak boj proti globálnímu oteplování pohotově (a jako na „něčí“ objednávku) vyměnili za
boj proti Putinovi? A policie k tomu nečinně přihlíží, takže rozzlobení řidiči musejí věc řešit sami…

Ve skutečnosti je to ještě horší – zatímco nám vláda vzkazuje, že tu není pro nás a od toho, aby se o
nás starala, o Ukrajince se naopak stará, div se u toho nepřetrhne. Pět tisíc na ruku, parkování-v-
praze-kde-vás-napadne, ZOO a památky zdarma, MHD zdarma, spousta vymožeností, které Čech /
Moravan / Slezan od státu zdarma nikdy neuvidí. A pak chcete jít s dětmi do ZOO, zaplatíte si
vstupenku a ani se nedostanete do pavilonů, protože zahrada je plná Ukrajinců, co to mají zdarma
(stalo se ve Dvoře Králové nad Labem). Zdá se to být jako ten nejméně křiklavý příklad, protože bez
ZOO žít můžeme a že neuvidí zvířátka, štve především děti. Ale štve to i rodiče, kteří rodinnou
vstupenku zaplatili (a vstup do ZOO dnes není žádnou levnou záležitostí) a nikdo jim už peníze
nevrátí. A hlavně – jde o princip. Vládu Češi asi nezajímají, ale na Ukrajince uvolňuje miliardy.
Tohle není naše vláda, není to vláda České republiky, je to nejspíše ukrajinská vláda a vrchní hňup
by se klidně mohl nechat titulovat jako ukrajinský premiér…

A pak je tu ta banderizace české společnosti. Kdyby v tom všem byl alespoň premiér sám jako
pomyslný kůl v plotě, ale za premiérem se nevím-proč seřadilo celé stádo válečně bečících občanů a
jsou mezi nimi i bezesporu vzdělané osobnosti. Jeden příklad za všechny. Taková Dana Drábová mi
nikdy nebyla sympatická, ale alespoň si člověk říkal, že má něco v hlavě. Ale pak ji slyšíte v rádiu,
slyšíte ty její vstupy a komentáře a říkáte si, kde se v těch lidech ta tupost bere. Najednou je profesní
odbornost ta tam a vy vidíte jen fanatického člověka, který v televizním pořadu málem „hajluje“.
Opravdu – vystupovala v pořadu Václava Moravce mezi dalšími řečníky a když byla moderátorem
přivítána a představena, ta ženská vyskočila jak péro z gauče a zakřičela „Sláva Ukrajině“, což je
banderovské heslo, ne nepodobnému hitlerovskému „vítězství zdar“. Ruka jí vystřelila, ale pak se asi
včas zastavila, takže ji nevztyčila úplně, ale v úrovni prsou pouze „zahajlovala“ ukazovákem. A pod
sáčkem měla pro jistotu ještě tričko s havlovským srdíčkem v barvách modrožluté. Panečku, raději
nechci domýšlet, jaké má doma povlečení a co má na nočním stolku. Opět – je to jen příklad, ale
záměrně jmenuji tento, protože mi přijde obzvláště křiklavý. Heslo, pod nímž byli rukou banderovců
vražděni Poláci, Češi, ale i Židé, a ona ho veřejně proklamuje u Václava Moravce? Tohle nevymyslíš.
A hlavně – proč? Proč má odbornice na jadernou bezpečnost potřebu se identifikovat jako
banderovec? Proč to dělá? Co ji k tomu fanatismu vede? Nejhorší však je, že lidí, kteří se takto
zbláznili, je kolem nás nespočet. A aby toho nebylo málo, ještě navíc klidně udávají ty druhé, kteří
jejich názor nesdílí. Neodsoudil´s agresi? Máš padáka. Neodsoudil´s agresi? Udám tě policii.
Vyskládal sis z legrace eidam na chlebíčky do tvaru zetka? Podávám na tebe trestní oznámení. A už
se zase vesele udává, jako za Třetí říše nebo jako za covidu… Přitom v Německu se konají spanilé
jízdy na podporu Ruska. Zase jsme němečtější než Německo, američtější než Amerika…

Do toho všeho jsme se dozvěděli, že budeme v republice mít americké základny, tedy něco, co ještě
před pár lety bylo pro českou společnost nepřijatelné. Dnes se kolem toho žádná debata téměř
nevede a vést nehodlá. Blbka z ministerstva obrany pouze suše oznámí, že toto téma otevře na
jednání v USA, jako kdyby k tomu měla nějaký mandát (no samozřejmě, že žádný nemá a
samozřejmě, že to není ona, kdo nějaké téma otevírá, ona pouze plní notičky tak, aby to vypadalo,
že jde o českou iniciativu). Trikolóra proti tomu správně oznámila demonstraci (tedy ne, že by
demonstrace k něčemu byly), ale velmi záhy se nechala napálit a oznámila, že akce se prozatím
odkládá, protože vláda prý „ustupuje“. Přitom nikdo od ničeho neustupuje, pouze s námi vláda hraje
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divadlo a premiér předstírá, že americké základny nejsou ve hře, ačkoli je přitom nejspíše už dávno o
všem rozhodnuto, jen to nechtějí říci takto natvrdo. Jenže až budou základny, budou i rakety a až
budou rakety, máme zaděláno na ještě větší průšvih, než v jakém jsme nyní, kdy zatím chceme
Putina trestat pouze vlastním mrznutím. NATO ještě nikomu nepřišlo na pomoc, natož Američané.
Tak jako v tom Američané nechali Ukrajinu, poté, co ji i Rusko vyhecovali ke konfliktu, nechají v tom i
nás, pokud by se konflikt rozšířil do střední Evropy. Budou to jen zpovzdálí sledovat, jak je jejich
dobrým zvykem – jako v šedesátém osmém u nás, nebo v padesátém šestém v Maďarsku. Na co ale
můžeme vzít jed, je to, že jakmile na naše území vstoupí noha amerického vojáka, už ho jen tak
neopustí. Takže proamerickou orientaci budou jistit už nejen loutky ve vládě, ale i americká vojenská
přítomnost s raketami za zády. Panečku, to bude ta správná bratrská pomoc.

Tohle všechno jsou tak špatné zprávy, že ani odložení náhubku v MHD to nemůže kompenzovat. Já
ho navíc nenosil, takže tu změnu nijak neregistruji, a i proto nemám důvod k vládě obdivně vzhlížet,
jakože jí jde o naše blaho. Naopak. Uvědomíte si totiž při tom, jak nám lhali, lžou a budou lhát. Loni
jsme náhubek nemohli sundat celý rok a v MHD ho měli i přes léto, kdy byl covid nula nula nic. To, že
ho nyní nemusíme mít už v dubnu, znamená pouze to, že nám loni v létě děsně lhali. A z toho
můžeme odvodit, že nám lžou stále a ve všem. A tedy i dnes. Nemůžeme vládě věřit nic. Vláda
ukázala (činy i slovy), že tu není pro nás. Co to znamená? Že vláda je tu proti nám? To mnohem
spíše. Že je tu více pro Ukrajince, než pro nás? Bohužel, vítejte v realitě. A dokonce ani pro ty
Ukrajince tu není proto, že by to bylo její přesvědčení, ale že nejspíš i to dostala z USA befelem.
Proto se Fiala a Rakušan mohou málem přetrhnout, aby všechny ty Ukrajince uspokojili, protože
Američané, jak je jejich zvykem, dávají od všeho ruce pryč, i od těch uprchlíků. Až přijde jiný befel,
nebude tu naše vláda už ani pro Ukrajince (tak jako pro Ukrajince nebyla ani jejich vláda v Kyjevě).

Zkrátka, tato vláda je proti lidu, je proti národu, je proti mně a tobě, je proti vaší rodině, je proti vašim
dětem, je proti tomuto státu. To není nijak příjemné poselství a už vůbec ne velikonoční, ale je to
pravda. A pravda osvobozuje…

Když tak nad tím přemýšlím, vláda už nic ani nezastírá, vláda nám už ani nelže. Už nám to říká na
rovinu. Nejsme tu pro vás, nejsme tu pro to, abychom se o vás starali, máme jiné úkoly, neotravujte
nás, postarejte se o sebe sami. Minulá vláda se alespoň pod záminkou covidu snažila předstírat, že
jí jde o naše zdraví, o naše dobro, o náš život, o naše přežití. Tato vláda se s nějakými pohádkami už
ani nepáře. Na rovinu nám říká, že ji nezajímáme. Opoziční weby zakazuje a likviduje, kritické
myšlení trestá stíháním. Už si na nic nehraje.

Hra skončila.

Sláma u kravína!
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